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Abstract (en)
[origin: US2018071903A1] The invention relates to an extractor (1), a process and a set of tools for extracting a safety screw or a broken screw,
consisting of inserting an extractor (1) into a hollowed bore (17) in said screw, by inserting the rod (3) of the extractor (1) into said bore (17) and by
percussion on the head (7) of said extractor (1) using a percussion tool (49), so as to couple the extractor (1) and the screw (13) in rotation; and
extraction of the screw (13) by loosening it using a key suitable for with the head (7) of the extractor.

Abstract (fr)
L'invention concerne un extracteur (1), un procédé et un ensemble d'outils pour l'extraction d'une vis de sécurité ou d'une vis cassée, comprenant
emmanchement d'un extracteur (1) dans un alésage (17) creusé dans ladite vis, par insertion de la tige (3) de l'extracteur (1) dans ledit alésage (17)
et par percussion sur la tête (7) dudit extracteur (1) au moyen d'un outil de percussion (49), de sorte à coupler en rotation l'extracteur (1) et la vis
(13); et extraction de la vis (13) par desserrage de celle-ci au moyen d'une clé coopérant avec la tête (7) de l'extracteur.
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